

美高梅名錶及珠寶積分回贈獎賞

MGM Luxury Watch and jewelry points Rebate program

1. 此優惠之有效期為 2023 年 4 月 28 日至 2023 年 12 月 31 日。
The valid period of this offer is from 28 Apr 2023 to 31 Dec 2023.
2. 此優惠只適用於金獅會/美獅薈/譽獅會會員 (“參加者”)。參加者必須於結帳前出示屬於其本人之有效會員卡方可享用優惠。
This offer is only available to Golden Lion Club / M life / Masters Club members only. Participants must present their membership card prior to billing in order to enjoy this offer.
3. 優惠必須全數以現金、信用卡或電子支付方式結帳 (淨交易額)可獲贈商品價之 2%積分回贈獎賞(最高回贈為 40,000 積分)。
The 2% rebate offer in points (maximum at 40,000 points) will be issued after full payment made in cash, Credit card or e-payment (net purchase) at the Participating Retail outlet in MGM Macau and Cotai.
4. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
5. 積分回贈之積分將於 48 小時內回贈至客人會員賬戶內。
Points for point rebate will be rebated to the member's account within 48 hours.
6. 積分回贈之積分將不會納入評估會員升級之計算內。
Points for point rebate will not be included in the calculation of membership upgrade evaluation.
7. 此優惠不得交換、兌換成現金、其他產品或服務及不得作售賣用途。
This offer is non-transferable, cannot be exchangeable for cash, service or others and it is not for resale.
8. 美高梅保留取消或更改該活動的權利，而無須另行通知。
MGM reserves the right to modify or cancel this promotion at its discretion without prior notice.
9. 美高梅管理層保留最終決定權。
Decision of MGM management shall be final.
10. 對於活動所引起之任何爭議，將交予澳門特別行政區法院依澳門特別行政區法律處理。
In the event of dispute, all cases shall be governed by the law of Macau S.A.R and submitted to the exclusive jurisdiction of Macau S.A.R.
11. 會籍級別：您的會籍將被納入指定之會員級別。美高梅會將合資格會員升級並有權隨時修改會員升級資格。美高梅 將每半年一次評估您的帳戶是否符合該卡級別之最低要求。如未能未符合要求，該會籍級別將不獲續期，並會獲發 另一級別之會員卡。
Membership Tiers. Your membership will fall under a given membership tier. MGM may deem you eligible for a tier upgrade whenever the amount of points credited to your account exceeds a certain threshold, at its entire discretion. MGM will semi-annually evaluate your account against certain minimum criteria that your account may be required to observe for you to maintain your membership tier. Failure to meet such criteria may result in card expiration, in which case MGM shall offer you an alternative membership tier.
12. 所有關於美高梅金獅會/美獅薈譽獅會/會籍計劃，請參考美高梅金獅會/美獅薈/譽獅會會籍計劃條款與細則。
All terms related to MGM Golden Lion Club/M Life/Masters Club membership program, please refer to MGM Golden Lion Club/M Life/Masters Club membership program terms and conditions.
13. 若中、英文版之條款及細則有差異，則以中文版為準。
In case of discrepancies between English and Chinese versions, the Chinese language will prevail.